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DoĘczy: stanu zatrudnienia w Urzędzie Miasta Częstochowy oraz jednostkach podległych
i spółkach miejskich

Podstawa prawna: s f2 Statutu Miasta Częstochowy + art. 2,I ustawy z dnia 6
września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej

Stan fakĘczny: W popnedniej, szóstej kadencji Rady Miasta Częstochowy radny Jacek
Krawczyk (k|ub radnych Po) systematycznie od początku 2011 roku W odsĘpach
półrocznych zwracał się do Prezydenta Miasta z interpelacjami dotyczącymi stanu
zatrudnienia W Urzędzie Miasta Częstochowy oraz jednostkach pod|egłych i spółkach
miejskich. Z posiadanych przeze mnie informacji wynłka, ze W obecnej kadencji radny
Jacek Krawczyk zderydował o zaniechaniu składanła tego typu interpelacji.

Wniosek: W zwią zku z powyzszym zamierzam kontynuować interpe|acje radnego Jacka
Krawczyka, na identycznych zasadach co do zakresu oraz dat udzie|ania inforrnacji. Proszę
zatem o:

1) Przedstawienie mi informacji nt. |iczby pracowników Ulzędu Miasta Częstochowy
ogółem oraz W rozbiciu na poszczególne wydziały - stan na dzień 01.01.2015 r. oraz
01,07.2015 r.

2) Podanie mi liczby pracowników jednostek pod|egłych oraz spółek gminnych .. stan
na dzień 01.01.2015 r, oraz 01.07.2015 r'

3) Podanie mi |iczby pracowników nowo zatrudnionych W Uaędzie Miasta
Częstochowy, jednostkach podległych oraz spółkach gminnych w okresie czasu:

a) od 01.07.2AU do 31 ,IZ,?014

b) od 01.01.2015 do 30.05.201s

Proszę o udzietenie odpowiedzi według szablonu, jaki Urzqd Miasta
Częstochowy stosował w przypadku analogicznych interpelacji radnego Jacka
Krawczyka do połowy ?:o!4 r,
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